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Abstract (en)
[origin: DE3239429A1] The method for sand blasting with wet sand comprises the mixing of sand with water in a pressure container (1) and the
projection of the mixture by means of an additional agent from a nozzle (3). As a projection agent, compressed air or water underpressure is used
for underwater working conditions. An apparatus for implementing such method comprises a pressure tank (1), a pressure water conduit, a nozzle
connected by a flexible pipe to the pressure tank, the nozzle (3) being also connected to an additional projection agent source and having an inlet for
the sand-water mixture.

Abstract (fr)
Le procédé de sablage au moyen de sable humide consiste à mélanger du sable et de l'eau dans un récipient sous pression (1) et à projeter au
moyen d'un agent supplémentaire le mélange à partir d'une buse (3). On utilise comme agent de projection de l'air comprimé ou de l'eau sous
pression pour le travail sous-marin. Un appareil pour la mise en oeuvre du procédé comporte un réservoir sous pression (1), une conduite d'eau
sous pression, une buse reliée par un tuyau souple au réservoir sous pression, la buse (3) est également raccordée à une source d'un agent
supplémentaire de projection et présente une entrée pour le mélange sable-eau.
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